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Papież Franciszek
    Radość chrześcijańska, podobnie jak nadzieja, ma swój fundament w wierności Bogu, w
pewności, że On zawsze dotrzymuje swoich obietnic. Prorok Izajasz napomina tych, którzy
zgubili drogę i są małoduszni nie mogąc zawierzyć Bożej wierności. Zbawienie nie opóźnia się i
Pan przybędzie do ich życia. Ci, którzy spotkali Jezusa na swojej drodze, doświadczają w sercu
spokoju i radości, których nic i nikt nie może ich pozbawić. Naszą radością jest Chrystus, Jego
wierna i niewyczerpana miłość! Dlatego, jeśli chrześcijanin staje się smutny, to znaczy, że
oddalił się od Jezusa. Jednak wtedy nie trzeba zostawiać go samego! Musimy modlić się za
niego i pozwolić mu poczuć ciepło wspólnoty. 
Anioł Pański z Ojcem Świętym, 15.12.2013 †      

Abp Claudio Guggeroti
   Wam jest o wiele łatwiej niż nam zrozumieć tajemnicę Adwentu, ponieważ przeżyliście
wygnanie, odczuliście je na własnej skórze i do dnia dzisiejszego w Waszej pamięci żywe są
wspomnienia o tym. Potrafiliście zobaczyć narodzenie Dziecięcia, które powróciło na Waszą
ziemię. Widzieliście Narodzenie, gwiezdne niebo, aniołów, którzy śpiewali: chwała, chwała,
alleluja! Widzieliście pasterzy, którzy z daleka powracali na łono Kościoła, który przytula
każdego, jak matka. Widzieliście, jak starsi ludzie o słabych już nogach otrzymywali moc i
zaczynali kroczyć pewnie, jak młodzi. Teraz, tego roku Chrystus ponownie rodzi się między
nami. Rodzi się zarówno w tym pięknie ozdobionym kościele, jak i Waszych sercach, które nie
utraciły zdolności zachwycać się tym, co się dzieje. Bóg przychodzi i puka do naszych serca, by
móc od nich wejść, by moc wejść do naszych domów. I Wy, którzy czekaliście na to przez wiele
lat – jesteście synami i córkami Adwentu. Czekaliście i wreszcie odczuliście, jak Wasze nogi
stały się mocne.
15 XII 2013 r. Fragment homilii podczas uroczystej Mszy św. w parafii św. Józefa w

Mołodecznie   

 1 / 1


